
Oktober 2020

Hej Alla medlemmar i Hallands fåravelsförening! 

Här kommer en hösthälsning från oss i styrelsen. Vid vårt brev i våras hoppades vi alla på att den 
pågående pandemin skulle vara över och vi kunde få ett ”normalt” liv igen. Så har det inte blivit utan 

vi får alla följa det som rekommenderas. 

Många evenemang har blivit inställda om det inte gått att lösa på annat sätt. Ull som resurs 
kommer att redovisas på ett seminarium 4/11 på L:a Böslid. Ull som resurs är ett projekt som är 

förlängt till maj 2021. 

Ett glädjande besked är att Klippan Yllefabrik har köpt upp all svensk ull som har blivit inlämnad på 
ullstationer för att användas till en ny svensk kollektion. 

Vid vårt senaste styrelsemöte diskuterade vi ändå att vi vill få till någon typ av träff. En kurs i ”Hur 
använda Elitlamm” är efterfrågad och även en träff om parasiter. 

Birgit Fag kommer att hålla i Elitlamm-kursen, denna blir på Bas-nivå så att man kan lära sig vanligt 
och underlättande handhavande av programmet. Datum är spikad till 17 november på Björkängs 

vägkrog i Varberg. Inbjudan om detta kommer på mail till er som har uppgett den till SF- förbundet. 
För er som har Facebook kommer den även ut på sidan ”Vi som har får i Halland”.

För träffen om parasiter är vet Allan Hägg Grönborg tillfrågad. Denna blir någon gång i Januari-
Februari, mer info kommer! 

Ta hand om Er alla och ha en härlig höst! 
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